
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 7. februar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 242

I forlængelse af samrådet om afgiften på engangsservice og bæreposer af plastik, jf. SAU

alm. del – samrådsspørgsmål M og N, bedes ministeren oplyse, om undersøgelsen om

differentiering af afgifter allerede er igangsat som en del af den tidligere regerings plastik-

handlingsplan, eller om der igangsat nye initiativer på baggrund af afgiftsforhøjelsen? Mi-

nisteren bedes ligeledes oplyse, hvornår der forventes afrapportering fra denne undersø-

gelse.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marie Bjerre (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marie.Bjerre@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg
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